
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 20. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 712
Vil ministeren kommentere artiklen ” Årelangt regelkaos i konkurssager” fra
dr.dk/Nyheder/Indland den 13. april 2015 og forklare
• hvad var årsagen til, at den pågældende bekendtgørelse aldrig blev sat i
funktion,
• hvilken betydning det kan have, når man ikke har lavet de nødvendige stik-
prøvekontroller,
• om staten kan have pådraget sig et ansvar i den forbindelse og
• om ministeren vil iværksætte en undersøgelse af udvalgte sager de seneste
år, eller nogle af dem, som DR nævner i dokumentaren "Advokaternes tag-
selv-bord" fra 13. april 2015, så der kan skabes klarhed over, om den man-
glende bekendtgørelse har været et problem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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